
 

Številka: 900- 217/2015 -3                      

Datum:   10. 06. 2015                                                                                     

    
                    

Z A P I S N I K 
 
8. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 
10.6.2015, ob 18:00 uri na sedežu Četrtne skupnosti Posavje, Bratovševa ploščad 30, 
Ljubljana.  
 
Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in 
vodil predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje, gospod Amir Crnojević.  
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Amir Crnojević, Mihael Novak, Aljoša Masle, Uroš Minodraš,        
                                            Andrej Ciuha, Bojan Žibert, Helena Grom                                       
                                       
ODSOTNI ČLANI SVETA:  Nataša Pečnik, Mojca Hribernik, Sašo Jokić, mag. Franc Smolič,  
                                            mag. Sandra Pahić, mag. Jana Morela 
 
OSTALI NAVZOČI:             Rok Manfreda, Karolina Pavčič, oba SLS MU MOL  
                                             

 

Predsedujoči je pozdravil vse navzoče. Ugotovil je, da je od 13 članov sveta na seji prisotnih 
7 članov sveta, kar je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta ČS Posavje  
2. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah  
3. Pobude občanov in članov Sveta ČS Posavje 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

POSAVJE MESTNE OBČINE LJUBLJANA  
 

Delovno gradivo so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje.  
 
Na zapisnik je bila podana pripomba, da se v točki AD4, na strani 6, pri pobudi »b« popravi 
letnica iz 2014 v 2013. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 1/8: 
Svet Četrtne skupnosti Posavje potrjuje zapisnik 7. redne seje Sveta Četrtne 
skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, s pripombo. 
 
Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
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Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  

 
 

AD 2 
INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS POSAVJE O TEKOČIH ZADEVAH 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisi in obvestili, ki jih je Svet ČS Posavje prejel v času 
od zadnje seje in so jih člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje.   
 
Predsedujoči je povedal, da še vedno čakajo na odgovor glede pobude sveta za postavitev 
sistema informativnih tabel – MOLIS ter predlagal, da se na pristojni oddelek MU MOL 
posreduje urgenca. 
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
Predsedujoči je prisotne člane sveta seznanil s projektom Ljubljana Zelena prestolnica 
Evrope 2016 in s tem povezano vlogo ČS Posavje, ki bo v mesecu juniju 2016 zeleni 
ambasador projekta in bo v tem okviru imela priložnost, da predstavi tri (lahko pa tudi več) 
svoje projekte širši javnosti. Pri predstavitvi zelenih projektov bo četrtnim skupnostim 
pomagal PR oddelek MOL. Za predstavitev omenjenih projektov bo na voljo poseben 
predstavitveni prostor na Mestnem trgu. Projekt je priložnost za nadaljnji razvoj že 
obstoječih trajnostnih projektov naše ČS in tudi priložnost za zagon novega projekta ali 
trajnostne akcije ter tudi priložnost za boljšo prepoznavnost našega območja. 
Predsedujoči je povedal, da je rok za oddajo predlogov predlogov projektov do konca 
meseca junija in v nadaljevanju predlagal nekaj projektov, ki so že v teku: 

- Predstavitev in nadgraditev projekta »Pot dobrot« 
- Garažna razprodaja in njena nadgradnja z dodatnimi trajnostnimi vsebinami 
- Vzpostavitev lokalne tržnice na bivšem balinišču 
- Skupnostni zeliščni vrt ob vrtičkih na bivšem vojaškem odpadu v Savljah in v Mali 

vasi (ob športnih igriščih na Tesovnikovi ul.)   
- Predstavitev projekta skupnostnega čebeljnjaka 
- Nadgradnja Posavskega Štehvanja s trajnostnimi vsebinami (morda v povezavi s 

čebelarstvom, Potjo dobrot...) 
 
 
V nadaljevanju je predsedujoči skladno s predlogom na majski seji sveta, da se na eno od 
prihodnjih sej povabi Župana MOL, g. Zorana Jankovića, povabil prisotne člane sveta, da  
predlagajo teme oz. vprašanja o katerih bi želeli spregovoriti z županom in bi jih priložili 
vabilu.   
 
Prisotni člani sveta so v nadaljevanju izpostavili naslednje teme oz. vprašanja: 

- Sanacija Bratovševe ploščadi – zakaj je bil projekt sanacije umaknjen iz seznama 
prioritetnih projektov MOL, potem ko je bil v letih 2013 in 2014 tja že umeščen? Ali 
lahko MOL (pravno – formalno) pomaga pri pospešitvi postopka za razmejitev 
lastniških deležev na ploščadi?  
 

- Sanacija Bratovševe ploščadi – zakaj pristojni oddeleki MU MOL določajo, da je 
nesporna javno-transportna površina in ohišje celotne mestne komunale za njih le 
streha garaž?  
 

- Izgradnja manjkajočih delov kanalizacije v ČS Posavje, ki leži na vodovarstvenem 
območju vodonosnika Ljubljansko polje – na območju ČS Posavje še vedno obstaja 
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več ulic, ki še vedno nimajo izgrajenega javnega kanalizacijskega sistema! To velja 
za Cesto Urške Zatlerjeve, del Dunajske ceste, Pavlovčeve ulice, Stare Ježice, 
Stoženske ulice, ulice Stožice, Tesovnikove ulice in Udvančeve ulice. Izgradnja 
navedenih manjkajočih delov javnega sistema kanalizacije je bila zato prioritetna 
naloga ČS Posavje že v mandatu 2010 – 2014. V teh letih je bila za navedene ulice 
že izdelana projektna dokumentacija na različnih nivojih – od strokovnih podlag (SP) 
pa vse do projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja (PGD). Do same gradnje žal   
ni prišlo. Svet ČS Posavje je zato slednjo nalogo ponovno uvrstil visoko med 
prioritete, a po več letih prizadevanj nazadnje prejel odgovor, da gradnja manjkajočih 
delov kanalizacije ni predvidena. 
 

- LPP povezava med Savljami in Šentvidom – podaljšanje linije LPP št. 14 iz Savelj do 
Šentvida oz. vsaj do konca vasi Kleče, z ureditvijo obračališča ob športnem centru 
Kleče. 
 

- Avtobusna linija LPP št. 18 poteka ob meji ČS Posavje, ob obvoznici, in se na ta 
način za las izogne večjim stanovanjskim soseskam (blokom na Dunajski cesti ob 
pokopališču Stožice, Bratovševi ploščadi, Glinškovi ploščadi in Mucherjevi ulici ter 
tudi večjemu naselju enostanovanjskih hiš ob Slovenčevi ulici - krak izven 
obvoznice). Svet ČS Posavje je večkrat predlagal, naj se trasa avtobusne linije št. 18 
podaljšala le za 1,3 km in na ta način vzpostavi zelo dobrodošlo povezavo med 
ljubljanskim posavjem in Šiško. Kljub temu, da je bila slednja pobuda zavrnjena, 
predlagamo, da se le-ta ponovno preuči, saj smo prepričani, da bi bila ekonomsko 
upravičena. 
 

- Izgradnja pločnika na Avšičevi cesti – pobuda je bila umeščena med prioritetne 
naloge ČS Posavje že v preteklem mandatu in obljubljeno je bilo, da se bo zanj  
pripravila projektna dokumentacija. V tekočem mandatu je Svet ČS Posavje slednjo 
nalogo ponovno vključil med svoje prioritete in v mesecu aprilu 2015 ponovno dobil 
odgovor, da je potrebno izvesti še odkup zemljišča in pripraviti projektno 
dokumentacijo. Prosimo vas za natančnejšo informacijo, kdaj se bo projekt pričel in 
do kdaj lahko pričakujemo njegovo izvedbo? Ob tem Svet ČS Posavje želi opozoriti 
tudi na obnovo cestišča in ureditev odvodnavanja meteorne vode, ki bi bila na tem 
vodovarstvenem območju nujno potrebna. 

  
- Osrednji (centralni) park med Mucherjevo ulico in Glinškovo ploščadjo je delno še 

vedno v lasti podjetja IMOS d.d.. Ker je zaradi lastništva njegovo vzdrževanje in 
obnavljanje otroškega igrišča v njem omejeno ter ker se na tem mestu načrtuje 
izgradnja podzemne garažne hiše prosimo za podrobnejše pojasnilo kakšni so načrti 
za prenos lastništva na MOL in ureditev statusa parka kot javnega dobrega? 

 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil, da je pobuda za ukinitev pravne subjektivitete umaknjena 
in ne bo obravnavana na Mestnem svetu MOL. MOL se je z Ministrstvom za finance uspel 
dogovoriti za spremembo predpisov in odpravo zahteve po dvojnem knjiženju in dvojnem 
oddajanju letnih zaključnih računov. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči podal kratko porčilo iz uspešno organiziranih prireditev; Tržni 
dan na Bratovševi ploščadi in Garažne razprodaje v centralnem parku Mucherjeva – 
Glinškova. Povedal je, da sta obe prireditvi odlično uspeli in se ob tej priložnosti zahvalil ge. 
Damjani Zaviršek Hudnik in Alenki Kreč Bricelj ter vsem ostalim, ki so pomagali pri 
organizaciji in izvedbi omenjenih prireditev. 
 
 
 



 

4 

 

AD 3 
POBUDE OBČANOV IN ČLANOV SVETA ČS POSAVJE 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 
 

 
a) Pobuda za poostritev nadzora hitrosti vozil na ulici Glinškova ploščad in Ulici 

Rezke Klopčič 
 
Predsedujoči je povedal, da je prejel več pritožb občanov nad previsokimi hitrostmi na 
enosmernih ulicah Glinškova ploščad in Ulica Rezke Klopčič ter predlagal naj se za 
omenjeni ulici na Mestno redarstvo MOL naslovi prošnja za poostritev nadzora nad hitrostmi 
vozil.  
 
Prisotni so s pobudo soglašali. 

 
 

b) Pobuda oz. prošnja ge. Katje in Pie Fortun za organizacijo projekta The TWIST 
in za brezplačno uporabo kletne dvorane 

 
Predsedujoči je predstavil pobudo ge. Katje in Pie Fortun za brezplačno uporabo prostorov 
s katerimi razpolaga ČS Posavje, za organizacijo projekta The TWIST.  
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 2/8: 
Svet ČS Posavje podpira izvedbo 9 tedenskega neprofitnega projekta The TWIST v 
prostorih ČS Posavje (Bratovševa ploščad 30 ali Savlje 101) in soglaša z brezplačno 
uporabo prostorov za ta namen, za navedeno obdobje. Izvajalki programa sta Katja 
Fortun in Pia Fortun oz. Katja Fortun s.p..  Po izvedenem programu se opravi 
ponovna presoja neprofitnosti programa oz. upravičenosti do brezplačne uporabe 
prostorov. Na tedenskih srečanjih izvajalec programa ne sme tržiti komercialnih 
vsebin!    
 
Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 

 
c) Pobuda za podporo rednih mesečnih srečanj lokalnih aktivistov  

 
Predsedujoči je predstavil pobudo KED Smetumet za brezplačno uporabo prostorov na 
sedežu ČS Posavje in finančno podporo srečanj aktivistov ČS Posavje. Srečanja bi bila 
namenjena vspodbujanju pri organizaciji skupnostnih projektov, izmenjavi izkušenj in tudi 
privabljanju prostovoljcev, ki bi pri slednjih projektih želeli sodelovati. Poleg brezplačne 
uporabe prostorov je društvo zaprosilo tudi za finančno podporo za primer, da bi se srečanja 
organizirala v kateri od lokalnih kavarn. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 3/8: 
Svet ČS Posavje podpira srečanja aktivistov ČS Posavje v organizaciji KED 
Smetumet in Skupaj na ploščad! ter za ta namen soglaša z brezplačno uporabo 
prostorov s katerimi razpolaga ČS Posavje ter za izvedbo srečanj v kavarni namenja 
sredstva v višini 200 EUR. Zaradi tega se za enako vsoto zmanjšajo sredstva pri 
programu »Drugi splošni material in storitve (stroški plačila domene, gostovanja na 
strežniku, nabava cvetja in drugi manjši izdatki)«.    
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Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

d) Pobuda za povišanje ograje na baseballskem igrišču v delu, ki meji na 
košarkarsko igrišče in parcelo južno od igrišča  

 

Ga. Hribernik je povedala, da so občani Male vasi opozorili na prenizko ograjo okrog 
baseball igrišča, ki trenutno dovoljuje, da baseball žogice večkrat priletijo na košarkarsko 
igrišče ter tudi na dvorišča bližnjih hiš. Prosijo, da se ograja baseball igrišča poviša na 
vzhodnem delu igrišča, torej tam kjer meji na košarkarsko igrišče in na parcelo južno od 
igrišča. Na navedeni parceli četrtna skupnost v sodelovanju s prebivalci Male vasi želi 
urediti skupnostni zeliščni vrt. Projekt bo sestavni del projekta Ljubljana zelena prestolnica 
Evrope 2016. 
 
Prisotni so s pobudo soglašali in se strinjali naj se posreduje v nadaljno obravnavo MOL MU 
Oddelku za šport. 
 

e) Pobuda člana sveta za premik oz. obrez žive meje na cesti Kleče 
 
Podpredsednik sveta g. Novak je podal pobudo za obrez žive meje oz. premik žive meje na 
privatno zemljišče in razširitev ceste na parcelni št. 762/1, k.o. 1734 Ježica, kot je to 
začrtano v prostorskih aktih. 
 
Prisotni so s pobudo soglašali. 
 
 

f) Pobuda za urgiranje dopisa o označitvi Parka Karla Lazarja 
 
G. Ciuha je podal pobudo, naj se na MOL povpraša zakaj Park Karla Lazarja še vedno ni 
označen oz. kdaj bo omenjeno območje označeno s tablo. 
 
Prisotni so s pobudo soglašali. 
 
 
Dnevni red 8. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje MOL je bil izčrpan, zato je 
predsedujoči sejo zaključil ob 19:40 uri. 
 
 
Zapisal:  
Rok Manfreda 

 
Amir CRNOJEVIĆ 

Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje 
Mestne občine Ljubljana 


